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PROTOKÓŁ NR XVI/2016 

 z XVI  sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w dniu 30 maja 2016 

roku sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 

 Początek posiedzenia. 
 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych na sesji:               15 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Jerzy Cieślak   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Ryszard Dziadak   - Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Marcin Kowalczyk  - Przewodniczący Komisji OZKiS 

4. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji OZKiS 

5. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

6. Marek Leszczyk   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

7. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Rady Gminy 

8. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

9. Barbara Puczkowska  - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

10. Karol Sakowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Maria Smolarek   - Członek  Komisji Rewizyjnej 

12. Agata Stępińska   - Członek Komisji RLiOŚ 

13.  Jan Tronina    - Członek Komisji Rewizyjnej                                                                                                                                                                                                                                                                

14.  Bronisław Światły  - Członek Komisji OZKiS 

15. Zbigniew Wołowiec  - Członek Komisji Rolnictwa 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

3. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

4. Leszek Wójcik   - Sołtys wsi Broników 

5. Barbara Żołędziewska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

6. Aneta Jędrysiak   - Sołtys wsi Krzeczów 

7. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy 

8. Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

9. Marek Serweta   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

10. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 
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11. Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

12. Marian Sztuka   - Sołtys wsi Przywóz 

13.  Stanisław Grajoszek   - Sołtys wsi Kamion 

14. Tadeusz Ignasiak   - Sołtys wsi Mierzyce 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XVI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XV  sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  uchylenia uchwały Nr XIV/112/2016 Rady Gminy Wierzchlas z dnia 30 

marca 2016 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Wierzchlas, 

b)    przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wierzchlas, 

c)  uchylenia uchwały Nr XIV/108/2016 Rady Gminy Wierzchlas z dnia 30 

marca 2016 r. w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, dla których Gmina 

Wierzchlas jest organem prowadzącym, 

d) określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, dla których Gmina Wierzchlas jest 

organem prowadzącym, 

e)  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  fragmentu obrębu Krzeczów, gmina Wierzchlas, 

f) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  wsi Krzeczów oraz wschodniej części wsi Kraszkowice (tereny 

zainwestowane i tereny przyległe), gmina Wierzchlas, 

6. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie obrad XVI sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Punkt 1 

Otwarcie XVI sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powitał Panie radne i Panów 

radnych, Panie sołtys i Panów sołtysów, Wójta,  Sekretarza Gminy, Skarbnika 

Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Stwierdził, że na sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, przy 

którym, może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy.   
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Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad  w zawiadomieniach. 

Czy są jeszcze dodatkowe  uwagi do tego porządku. 

Nie  było więcej uwag ani zmian w związku z tym Przewodniczący poddał  

projekt porządku obrad pod głosowanie i przyjęty został jednomyślnie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu XV sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zawsze przed sesją jest 

wykładany protokół poprzedniej sesji i każdy radny ma prawo się z nim 

zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.       

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od 

dnia  29 kwietnia 2016 r. do dnia 30 maja 2016 r., które  stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

Po odczytaniu danej informacji przewodniczący zapytał czy są do niej uwagi. 

Nie było pytań ani uwag do sprawozdania Wójta w związku z tym zostało one 

przyjęte do wiadomości. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchylenia uchwały Nr XIV/112/2016 Rady Gminy Wierzchlas z dnia 30 

marca 2016 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości                   

i porządku na terenie Gminy Wierzchlas, 
Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się z projektem uchwały, ponieważ nie było pytań ani uwag do 

przedstawionego tematu Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Nr XVI/124/2016 w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie.                        

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
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b) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wierzchlas, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się z projektem uchwały jak również z wyjaśnieniami udzielonymi 

przez pracownika Urzędu Gminy. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XVI/125/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  
 

 

c) uchylenia uchwały Nr XIV/108/2016 Rady Gminy Wierzchlas z dnia 30 

marca 2016 r. w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, dla 

których Gmina Wierzchlas jest organem prowadzącym, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że radni 

szczegółowo powyższy temat omawiali na posiedzeniach Komisji, ponadto 

zapoznali się z projektem uchwały jak również z wyjaśnieniami udzielonymi 

przez Sekretarza Gminy Leszka Gierczyka. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XVI/126/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  
 

 

d) określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, dla których Gmina Wierzchlas 

jest organem prowadzącym, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że radni temat 

omawiali na posiedzeniach Komisji, ponadto zapoznali się z projektem uchwały 

jak również z wyjaśnieniami udzielonymi przez Sekretarza Gminy Leszka 

Gierczyka. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XVI/127/2016 

w w/w sprawie i została przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady.  
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e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  fragmentu obrębu Krzeczów, gmina Wierzchlas, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powiedział, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się z projektem uchwały. W celu przypomnienia poprosił Anetę 

Stępień o wprowadzenie do tematu. 

Aneta Stępień – referent Urzędu gminy wyjaśniła, ze złożony został wniosek 

przez przedsiębiorcę, zajmującego się wydobywaniem złóż kopalin (piasku), 

postanowiono przeanalizować konieczność zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Krzeczów. Przedmiotowy teren, na którym planowane jest 

wydobywanie piasku (działki o nr ewid. 292, 293, 294, 295, 296, 297) 

zlokalizowany jest w sąsiedztwie istniejącej kopalni piasku i teren ten zostanie 

przeznaczony na powiększenie działającego przedsięwzięcia. Według ustaleń 

istniejącego planu tereny w granicach analizowanego obszaru przeznaczone są 

w części na tereny obiektów produkcyjnych, składów, magazynów, obsługi 

transportu samochodowego oraz zabudowy usługowej, w części na tereny 

rolnicze do zalesienia. Zgodnie z aktualnym Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wierzchlas przedmiotowe działki 

położone są w terenach o dominującej funkcji eksploatacji surowców, więc 

zmiana będzie zgodna z zapisami studium. Zgodnie z art. 104 ustawy Prawo 

górnicze i geologiczne obszary i tereny górnicze uwzględnia się w studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy oraz                   

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, jeżeli w wyniku 

zamierzonej działalności określonej w koncesji przewiduje się istotne skutki dla 

środowiska, dla terenu górniczego bądź jego fragmentu można sporządzić 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, na podstawie przepisów 

o zagospodarowaniu przestrzennym. Koszty sporządzenia projektu planu ponosi 

przedsiębiorca. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący  Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił Anetę Stępień                    

o odczytanie projektu uchwały Nr XVI/128/2016 w  w/w sprawie. Następnie 

uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie.                              

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  
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f) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  wsi Krzeczów oraz wschodniej części 

wsi Kraszkowice (tereny zainwestowane i tereny przyległe), gmina 

Wierzchlas, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powiedział, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się z projektem uchwały. W celu przypomnienia poprosił Anetę 

Stępień o wprowadzenie do tematu. 

Aneta Stępień – referent Urzędu gminy wyjaśniła, że w związku z licznymi 

sygnałami od mieszkańców Krzeczowa odnośnie konieczności zmiany zapisów 

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dotyczących w 

szczególności obowiązku umieszczania na budowanych budynkach 

gospodarczych dachów dwuspadowych oraz jednospadowych w przypadku 

dobudowy do innych budynków lub lokalizowanych przy granicy działki. Jak 

podnoszono na Komisjach uzasadnione jest dopuszczenie budowy dla 

budynków gospodarczych również dachów wielospadowych. Dotychczasowe 

zapisy w znaczny sposób ograniczają możliwość wykonania powierzchni 

dachowych. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący  Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił Anetę Stępień                   

o odczytanie projektu uchwały Nr XVI/129/2016 w  w/w sprawie. Następnie 

uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie.                                 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

 

Punkt 6 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

 

1)Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy 

Marcin Kowalczyk powiedział, że na Komisji zgłosił wniosek w sprawie 

dodatku za wychowawstwo w szkołach podstawowych i gimnazjach na terenie 

gminy Wierzchlas. Radny wyjaśnił, że obecnie w regulaminie przyznawania 

dodatku funkcyjnego dla nauczycieli, jaki obowiązuje na terenie naszej gminy 

był podział i wysokość dodatku liczona jest od liczby uczniów w szkole 

podstawowej bądź gimnazjum. W przypadku kiedy szkoła liczyła poniżej stu 

uczniów  wówczas dodatek za wychowawstwo wynosił od 30 zł do 50 zł, 

natomiast jeśli liczba uczniów w szkole była powyżej stu to dodatek wynosił od 

50 zł do 70 zł.  Radny Marcin Kowalczyk zaproponował aby po tylu latach 

funkcjonowania tego zapisu nastąpiła  zmiana i żeby nie liczebność szkoły 
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decydowała o wysokości dodatku tylko liczebność klasy. Radny zasugerował 

aby wysokość dodatku uzależniona była od ilości uczniów w danej klasie i tak         

w przypadku  klasy w której uczy się poniżej 15 uczniów dodatek  wynosił by  

tak jak do tej pory od 30 zł do 50 zł, natomiast w klasie powyżej 15 uczniów od 

50 zł do 70 zł.  Zdaniem radnego Rada Gminy powinna zmienić regulamin, 

dodał również, że nie działa we własnym interesie, ponieważ  nie jest 

wychowawcą tylko działam w interesie  nauczycieli pracujących w szkołach na 

terenie Gminy Wierzchlas. Teraz tematem powinny się komisje na swoich 

posiedzeniach, a na sesji w czerwcu podjąć przedmiotową uchwałę w tej 

sprawie.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk przekazał wniosek na 

posiedzenia Komisji w miesiącu czerwcu br.  

 

 

2) Radny Józef Krzeszowski zgłosił interpelację  w sprawie wykoszenia 

pobocza i  rowu w pasie drogi powiatowej Olewin – Wierzchlas – Przycłapy na 

łuku w miejscowości Przycłapy. Na w/w odcinku drogi, znajduje się wysoka 

trawa, która zasłania widoczność stwarzając zagrożenie dla ruchu pieszego                          

i pojazdów. 

Wójt odpowiedział, że interpelacja zgłoszona zostanie do Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu. 

 

 

 

Punkt 7 

Zakończenie obrad XVI sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XVI sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

„XVI sesję Rady Gminy Wierzchlas uważam za zamkniętą.” 

 


